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Captions
EnglishCorpus of Roman finds in the European Barbaricum. Poland 4. Lublin Land (map reverse)

GermanCorpus der römischen Funde im europäischen Barbaricum. Polen 4. Lubliner Land (Karte Rückseite)

PolishKorpus importów rzymskich w europejskiej Barbaricum. Polska 4. Lubelszczyzna (rewers mapy)


Summary[edit]


	Title	

English:  'Corpus der römischen Funde im europäischen Barbaricum. Polen 4. Lubliner Land (verso)'


	DescriptionCorpus der römischen Funde im europäischen Barbaricum. Polen 4. Lubliner Land (verso).pdf	

English:  The map presents distribution of archaeological sites of Roman finds in the Lubelskie Voivodship as listed in 2021 Corpus der römischen Funde im europäischen Barbaricum (CBRF). Poland, vol. 4. Lublin Land. Polish Academy of Arts and Sciences, ISBN: 978-83-66210-21-9. The Corpus was elaborated by M. Gładysz-Juścińska, A. Kokowski, B. Niezabitowska-Wiśniewska in cooperation with J. Bagińska, M. Barakszyn, B. Bartecki, M. Bienia, S. Hanejko, A. Hyrchała, M. Koperwas, J. Kuna, G. Kuś, P. Lis, P. Łuczkiewicz, T. Markiewicz, T. Mazurek, A. Mucha, K. Myzgin, S. Sadowski, M. Stasiak-Cyran and M. Zawadzki. The main map scale is 1:450,000, with four cartons at scale 1:100,000. The map was elaborated at Maria Cuie-Skłodowska University in Lublin by A. Kokowski, J. Kuna and M. Zawadzki.

Deutsch:  Die Karte zeigt die Verteilung der archäologischen Fundstellen in der Woiwodschaft Lubelskie, wie sie im Jahr 2021 im Corpus der römischen Funde im europäischen Barbaricum (CBRF) aufgeführt sind. Polen, Bd. 4. Lubliner Land. Polnische Akademie der Künste und Wissenschaften, ISBN: 978-83-66210-21-9. Das Corpus wurde von M. Gładysz-Juścińska, A. Kokowski, B. Niezabitowska-Wiśniewska in Zusammenarbeit mit J. Bagińska, M. Barakszyn, B. Bartecki, M. Bienia, S. Hanejko, A. Hyrchała, M. Koperwas, J. Kuna, G. Kuś, P. Lis, P. Łuczkiewicz, T. Markiewicz, T. Mazurek, A. Mucha, K. Myzgin, S. Sadowski, M. Stasiak-Cyran und M. Zawadzki. Der Hauptkartenmaßstab ist 1:450.000, mit vier Kartons im Maßstab 1:100.000. Die Karte wurde an der Maria-Cuie-Skłodowska-Universität in Lublin von A. Kokowski, J. Kuna und M. Zawadzki ausgearbeitet.

Polski:  Mapa przedstawia rozmieszczenie stanowisk archeologicznych ze znaleziskami rzymskimi na terenie województwa lubelskiego, wymienionych w 2021 r. w Corpus der römischen Funde im europäischen Barbaricum (CBRF). Polen 4. Lubliner-Land. Polska Akademia Umiejętności, ISBN: 978-83-66210-21-9. Korpus został opracowany przez M. Gładysz-Juścińską, A. Kokowskiego, B. Niezabitowską-Wiśniewską we współpracy z J. Bagińską, M. Barakszyn, B. Barteckim, M. Bienia, S. Hanejko, A. Hyrchała, M. Koperwas, J. Kuna, G. Kuś, P. Lis, P. Łuczkiewicz, T. Markiewicz, T. Mazurek, A. Mucha, K. Myzgin, S. Sadowski, M. Stasiak-Cyran i M. Zawadzkim. Skala mapy głównej to 1:450 000, plus cztery kartony w skali 1:100 000. Mapa została opracowana na Uniwersytecie Marii Cuie-Skłodowskiej w Lublinie przez A. Kokowskiego, J. Kunę i M. Zawadzkiego.
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